
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2014–2015 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2015Z02104 

Vragen van het lid Rebel (PvdA) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de opkomst van drunkorexia (ingezonden 6 februari 
2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Eerst veel drank, en dan te weinig eten»?1 

Vraag 2
Wat is er bij u bekend over de gezondheidseffecten van drunkorexia? 

Vraag 3
Heeft u inzicht in de omvang van drunkorexia? Heeft u inzicht in risicogroe-
pen? Zo ja, hoe groot is het probleem en komt het probleem voornamelijk 
voor bij studenten of ook bij andere groepen? Zo nee, bent u bereid hier snel 
onderzoek naar te doen? 

Vraag 4
Welke activiteiten onderneemt u in het voorkomen van drunkorexia? Welke 
verantwoordelijkheden hebben veldpartijen en hoe vullen zij die in? 

Vraag 5
Worden risicogroepen voorgelicht over de gezondheidsrisico’s van drunko-
rexia? Zo ja, besteedt de voorlichting ook aandacht aan het feit dat drunko-
rexia het lijf van buiten gezond doet lijken, maar de gezondheid in het 
lichaam juist ernstig schaadt? Zo nee, bent u bereid met veldpartijen 
voorlichting te realiseren? 

Vraag 6
Kunt u een overzicht geven van het hulpaanbod in Nederland voor mensen 
met drunkorexia? Acht u het hulpaanbod voldoende om in de vraag te 
voorzien? 

Vraag 7
Zijn er gegevens bekend over de effectiviteit van het beschikbare hulpaan-
bod? Zo ja, acht u het hulpaanbod voldoende effectief? Zo nee, bent u bereid 
onderzoek te doen naar de effectiviteit?

1 Het Parool, 4 februari 2015: «Eerst drank, en dan te weinig eten»
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